
1) Godkendelse af referat. 
 
Referatet er godkendt skriftligt af alle i bestyrelsen og lagt på hjemmesiden.  

2) Seneste nyt og ad hoc opgaver  
Rune er tilflytter på Ørnevænget og har boet her i 1 år. Er suppleant for 2. gang nu. 
 
Advokat: Advodan i Roskilde er kontaktet. Er tilspurgt om de kan deltage den 23.03.22. 
 
Legeplads: Jord til kælkebane, sti til træningsredskaber, bålplads m. borde/bænke, petanquebane; 
multibane. Der tegnes et forslag og vi mangler prisen, ikke sikkert at det kan nås inden generalfor-
samlingen. 
Der skal efter tilbud stemmes om det samt søges tilskud fra diverse fonde. 
 
Søholm: nye skilte. Kenny aftaler møde med Søholm, så vi kan se om vi kan få et nyt til foreningen. 
 
Vi forsøger at finde skilte, som kan være hastighedsnedsænkende.  
 
Hjertestarter: 4625 kr. incl. moms om året i leasing aftale. Stilles som forslag til generalforsamlin-
gen. 
Vi vil arbejde på at få et førstehjælpskursus til foreningen, hvis dette skulle have interesse. 
 

3)    Økonomi 
 
 
Vi afventer møde med ny advokat om div. Problematikker omkring bogføring af antenne leje mv. 
Vi håber at have lidt svar med på generalforsamlingen. 
 
Vi mangler stadig 9 grundejere, som ikke har fået betalt kontingent. 
Der deles rykkere ud engang til. 
 
Web-forening kører gratis på en demo version lige nu. Maria kan vende tilbage efter den 23.03. Så  
går vi med dette program, hvis Maria bliver genvalgt. 

4) Antennen 
 
Hvis man som husstand ikke har fået tilmeldt sig fiber, så kan man skrive til 
nedenstående adresse: https://tdcnet.dk/fiber/udbydere/ 
Det vil koste ml. 500—1500 kr. for tilslutning til fiber. 
 
Vi vil forsøge at undersøge hvor mange husstande er tilsluttet. 
Da Stofa jo igen fra 2024, nedlægger deres signal igennem kabel. 
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5) Grønne områder 
 
 Status på den gl. skolesti— Vi har i dag haft møde med landmanden, som har forpagtet marken 
 rundt om Fuglevang. Vi har fundet ud af hvor grænsen ca. går. Ca. 4 mtr. fra pæl. Så vi arbejder 
på at få rettet rabatten op og sået græs. Så kan der slåes og holdes pænt. På den måde kan vi for- 
håbentligt undgå for mange hundelorte.  
 
Der bliver også 1-1.5 mtr. Rundt om søen. 
 
Desuden slår vi på sydsiden af Fuglevang ned mod rideskolen, græs. Det er i princippet en 2 mtr 
ridesti mellem marken og Fuglevang. 
Men der er positiv stemning og dialog. Så alt er godt.  
 
Den nye skolesti bliver ryddet af kommunen. Vi er stadig i dialog omkring belysning ved den nye  
Højskole og krydset ind i Fuglevang.  
 
Vi arbejder på lidt belysning på stien ud mod marken. Der er virkelig mørkt om vinteren. 
Vi forhører os omkring en demo opsætning af lamper. Så vi kan finde en korrekt løsning. 
 
Vi vil kridte fodboldbanen op, imens vi venter på nyt oplæg. 
 
HUSK det gode naboskab. Skulle nogen have brug for hjælp, så ræk hånden ud. Hvad enten det 
drejer sig om hæk, ukrudt eller andet. 
 

6) Fester/arrangementer 
 
Fastelavn med bylauget Søndag d. 27.02.22 gik super godt.  
Der var mange børn og voksne. 75 poser slik var indkøbt og alt blev delt ud.  
 
Næste år har vi snakket om kaffe og kage. 
 
Legepladsen den 10. April er der arbejdsdag. Vi griller pølser og brød—kom frisk. 
 
2. påskedag har vi snakket om en ”lille påske jagt” for børn. Hvor vi maler æg og triller æg. 
Eller evt. skattejagt efter æg. 

7) Vedtægter 
 
Ny advokat—Advodan i Roskilde.  
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 8) Generalforsamling 
 
 Indkaldelsen er ude. 
 
 Forslag om udvalg, fra sidste generalforsamling. Vi er ikke kommet længere med udvalg, men er 
 klar over der er frivillige. Vi har haft mange punkter siden vi mødtes første gang. Så vi tager det 
 vigtigste først. 
 
 Jordlodderne har vi gang i med den nye gartner og derefter til brug for de enkelte grundejere. 

 Forslag til generalforsamlingen om at opkrævninger kan komme up på mail og dem som måske 
ikke har mail, kan stadig få dem omdelt. 

  

9) Meddelelser til grundejerne. 
 
 HUSK at betale kontingent for 2021 ellers kommer der gebyrer påæ 
 HUSK at samle jeres hunde høm høm’er op alle steder. 
 HUSK at i altid kan skrive til os—vi sidder klar i den anden ende af linjen. 
 
  

10) Fastlæggelse af næste møde 
 
 Planlægges på generalforsamlingen. 

 

 

 


